
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 23. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 359
Vil ministeren kommentere på afsnittet ”Gymnasieelever ville også have haft højt frafald 
på erhvervsuddannelserne” på s. 12 i AE’s undersøgelse, som viser, at elever med lave 
karakterer fra folkeskolen har højere frafald, hvis de går på en erhvervsuddannelse, end 
hvis de går på gymnasiet? Der henvises til: https://www.ae.dk/node/3562/pdf-export

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Hegelund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på anne.hegelund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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